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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tart a mérgezéses tünetek miatt elrendelt 
nyomozás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Aggasztó hírek láttak napvilágot a dél-koreai tulajdonban álló SK Innovation iváncsai üzemének
építkezéséről. Ahogy azt a Fejér Megyei Rendőr-főkapitányság is megerősítette, a tavalyi és az idei
évben  is  már  egy-egy tragikus  végkimenetellel  járó  munkahelyi  baleset  nyugtalanította  a  Fejér
megyei település lakóit, június folyamán pedig mérgezéses tünetekkel járó üzemi baleset gyanúja
merült fel.

Sajtóhírek szerint az épülő iváncsai gyárban többen is rosszul lettek attól, hogy a levegőbe kerülő
ismeretlen eredetű anyagot lélegeztek be. A gyanú szerint a hányást, hasmenést és kiütést okozó
tünetekkel  rendelkező  szakemberek  nem tudtak  arról,  hogy  a  feladatuk  ellátása  alatt  védőruha
viselése lett volna indokolt, ami minden bizonnyal hozzájárult megbetegedésük kialakulásához.

https://www.szabadeuropa.hu/a/ivancsa-akkumulator-sk-kozlemeny/32458938.html

Az  eset  kapcsán  a  vállalat  sajtóközleményben  ismerte  el,  hogy  egy  munkavállaló  kórházi
vizsgálatokra szorult, de nem tisztázta teljes mértékben, hogy végül hány dolgozónál jelentkeztek
az egészségügyi rendellenességre utaló tünetek.

Bár  az  ügyben a Dunaújvárosi  Rendőrkapitányság nyomozást  indított,  de több információ  nem
látott  napvilágot.  Az  elmúlt  időszakban  azonban  egyre  hangsúlyosabbá  váltak  hazánkban  a
veszélyes  anyagokat  használó  ipari  beruházások,  így  a  minél  szélesebb  körű  tájékoztatás  a
közvélemény megnyugtatása céljából is indokoltnak látszik.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:



1. Mikor és milyen forrásból értesültek a rendvédelmi szervek az SK Innovation iváncsai üzemének
építkezésén történt, mérgezéses tüneteket mutató munkahelyi balesetről?

2.  Milyen  ok,  milyen  gyanú  miatt  indított  eljárást  a  Dunaújvárosi  Rendőrkapitányság  az  eset
kapcsán?

3. Hol tart a nyomozás, milyen tényeket sikerült eddig tisztázni a nyomozás során?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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